

## Franckesche Stiftungen zu Halle

### Brief von August John an [August Hermann Francke].

John, August

Peine, 16.03.1717

## Franckesche Stiftungen zu Halle

Shelf Mark: AFSt/H C 209 : 15

---

#### Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

#### Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-237950

Peinow, Martij xvi.  
clolcccxvii.

14 C208

15

VIR Magnifice,  
Summe Reuerende,  
Patrone pio obsequio colende,

Fidei nunc partem aliquam libero,  
restituendis illis, quæ abs Te huma-  
nissime mutuo mihi permiffa erant.  
Quod si fingerem, nihil aliud ex i-  
sto tuo beneficio in me redundasse  
boni; at certe illud exhibendis à me  
omnibus grati animi officiis dignum,  
quod in isto tam subito mutan-  
dur

clav fortis meo articulo intercessey,  
ne in ar alienum potius, quam  
vvn, incidens, ipse me dolore  
affligerem, tanquam qui deculta o-  
pera attulisset suspicionem animis  
exulceratis, ac si rerum suarum  
appetitor fuisset. Quem animum  
Deo a me prohibuerat. Itaque et  
saepe egi, et nunc ago de ipso  
beneficio vvo parenti Deo gratias.

IV. Imperiales accepti eius summi  
reliquos, adiuuante Deo, mox addam.  
Nunc enim illi decem, quos evoca-  
vis ad manus habeo, mittendi potius  
quam illud, quod est, solvendi desi-  
derium ultra differendum videtur.

Ceterum divina hoc benignitatis  
est, quod spei, quam de opella mea  
conceptam tenet Generos. Mater iuve-  
nis, eius, qui fidei mea commissus est,  
hactenus respondere potuerim. Da-  
bitz

